

AGENDACOMMISSIE



Besluitenlijst van de vergadering van 28 mei 2018

OPENBAAR

Aanvang 19.30 uur.

Aanwezig: De heer Stapelkamp (voorzitter)

De leden: De heren Smit, Wikkerink, Meerdink, Veldhuizen, Van der Graaf, Walter en Pennings.

Griffier: Dhr. Fiering

1. Opening.

De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering. Hij heet een ieder welkom.

2. Vaststelling van de agenda.

Akkoord.

3. Rondvraag.

De heer Meerdink zegt dat hij het gevoel heeft dat hij bepaalde uitnodigingen mist. Met namen van het college. Vanmorgen heeft hij contact gehad met de griffier over een bijeenkomst van a.s. woensdag over de Slingeplas.

De voorzitter zegt dat woensdag een “besloten” bijeenkomst door de wethouder is gepland met bewoners rond de Slingeplas. Zo heeft de wethouder ook “besloten” bijeenkomsten met de natuurverenigingen en belangenverenigingen georganiseerd. Dergelijke uitnodigingen worden niet naar de raad gestuurd. Op 14 juni wordt een openbare bijeenkomst in Bredevoort over de Slingeplas georganiseerd. Daar zijn ook de raadsleden welkom.

De griffier geeft aan dat de griffie altijd alle bij hen ingekomen uitnodigingen doorstuurt naar de raadsleden en fractievertegenwoordigers. Dat is niet gewijzigd. De griffie heeft geen uitnodiging ontvangen van de bijeenkomst van a.s. woensdag omdat dit een “besloten” bijeenkomst betreft.

De griffier geeft aan dat mevrouw Van Alstede heeft gevraagd of de gemeente wil bijdragen in de kosten van de cursus “Iedereen verandert – nu wij nog”. Op grond van de verordening rechtspositie raadsleden e.d. van 2017 beslist de agendacommissie op een dergelijke aanvraag.

De voorzitter zegt dat in de Voorjaarsnota voor 2018 een bedrag is opgenomen van € 10.000 voor opleidingen. Het is de bedoeling dat in het najaar nog enkele cursussen voor de gehele raad worden georganiseerd. Structureel is € 5.000 opgenomen. Mogelijk dat in een later stadium dit bedrag nog moet worden aangepast. Hij vindt dat de raad niet moet bezuinigen op cursussen e.d. De raad moet zich zelf niet te kort doen. Er moeten nog wel nadere afspraken worden gemaakt over de bijdragen van de gemeente in de kosten van cursussen. Na een korte discussie wordt ingestemd met het verzoek van mevrouw Van Alstede.

4. Vaststelling besluitenlijst vergadering d.d. 23 april 2018.

De besluitenlijst wordt overeenkomstig vastgesteld.

Naar aanleiding van de besluitenlijst zegt de heer Walter dat toegezegd is dat er een raadsmededeling komt over de stand van zaken m.b.t. de supermarkt in Dinxperlo. Deze raadsmededeling heeft de raad nog niet ontvangen.

De voorzitter geeft aan dat hij de portefeuillehouder op de hoogte heeft gesteld van het verzoek van de agendacommissie. Er wordt momenteel gewerkt aan de raadsmededeling. Deze komt in juni naar de raad. In de bestuurlijke termijnagenda is deze toezegging ook opgenomen.

5. Concept-agenda rondetafelgesprekken d.d. 5 juni 2018 en lijst van ingekomen stukken d.d. 19 juni 2018.

Besloten wordt om raadsmededeling 37/2018 Evaluatie prestatieafspraken 2017 met De Woonplaats en de huurdersverenigingen op de agenda van RTG Ruimte te plaatsen.

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld

De heer Van der Graaff zegt dat de agendacommissie wordt voorgesteld om bepaalde onderwerpen als hamerstuk of bespreekstuk te agenderen. Wie adviseert en wie beslist hierover?

De voorzitter zegt dat de agendacommissie – op voorstel van de griffier – hierover een besluit neemt. Na behandeling in een rondetafelgesprek besluiten de leden van het rondetafelgesprek uiteindelijk of het voorstel daadwerkelijk als hamerstuk of bespreekstuk voor de gemeenteraad wordt geagendeerd.

6. Concept-agenda raadsvergadering d.d. 19 juni 2018.

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.

7. Concept-agenda rondetafelgesprekken d.d. 18 juni 2018.

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.

8. Concept-agenda raadsagenda d.d. 3 juli 2018.

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.

Besloten wordt om de vergadering van de agendacommissie van 4 juni a.s. te laten vervallen.

9. Bestuurlijke termijnagenda.

De heer Pennings vraagt waarom het voorstel over het subsidiebeleid niet in de RTG van 18 juni en de raad van 3 juli kan worden behandeld. In de op 7 november 2017 vastgestelde motie heeft de raad het college verzocht om vóór de zomer van 2018 met een voorstel te komen.

De voorzitter zegt dat dit wordt uitgezocht.

De heer Pennings zegt dat de behandeling van het herstelbesluit bestemmingsplan Landelijk Gebied is doorgeschoven naar oktober 2018. Komt de gemeente niet in de problemen gelet op de uitspraak van de Raad van State?

De voorzitter zegt dat dit wordt nagevraagd.

10. Vacature gemeentesecretaris.

De heer Smit zegt dat de raad formeel niet over de benoeming van de gemeentesecretaris gaat. Er is een raadsprogramma opgesteld. Agevraagd wordt of in de profielschets van de nieuwe gemeentesecretaris rekening is gehouden met de bestuurlijke vernieuwing zoals dat in het raadsprogramma is opgenomen..

De voorzitter zegt dat er nog geen profielschets door het college is vastgesteld. Alleen de procedure is vastgesteld. Het college heeft aangegeven dat de nieuwe gemeentesecretaris van buiten de gemeentelijke organisatie moet komen. De griffier wordt betrokken bij de procedure. Het MT gaat binnenkort met alle coördinatoren in gesprek over de toekomst van de gemeentelijke organisatie. Uiteraard wordt in de profielschets rekening gehouden met de boodschap van het raadsprogramma alsmede de veranderende organisatie. Eind augustus wordt de advertentie geplaatst.

Door de fractievoorzitters wordt gevraagd of het mogelijk is dat een of meerdere fractievoorzitters meekijken met de procedure. Een andere mogelijkheid is dat de fractievoorzitters de lijst van sollicitanten krijgen.

De voorzitter stelt voor dat de fractievoorzitters gezamenlijk een brief naar het college sturen met aanbevelingen voor de profielschets.

Afgesproken wordt dat de heer Smit namens de fractievoorzitters, vóór 15 juni a.s. een brief met aanbevelingen naar het college stuurt.

11. Raadsprogramma.

Op voorstel van de voorzitter wordt afgesproken dat medio juni een gesprek met de fractievoorzitters wordt gepland om de voortgang van de verschillende actiepunten van het raadsprogramma en andere onderwerpen te bespreken.

12. Sluiting.

De voorzitter sluit de vergadering om 20.15 uur.